
PROTOKÓŁ NR XXV/09

PROTOKÓŁ NR XXV/09

z nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy w dniu 12
marca 2009 roku w lokalu Urzędu Gminy w
Ciechanowie pod przewodnictwem Pana
Eugeniusza Olszewskiego – Przewodniczącego
Rady Gminy.

W Sesji uczestniczyło

- 13 radnych na stan 15 radnych

Lista obecności w załączeniu do protokołu.

Spoza Rady Gminy w Sesji udział wzięli:

1. Marek Kiwit – Wójt Gminy

2. Ewa Jędrzejewska – Skarbnik Gminy

3. Adam Olszewski – Radca Prawny

4. Honorata Nowakowska – Kierownik GZEAS

Pan Eugeniusz Olszewski – Przewodniczący
Rady Gminy otwierając posiedzenie powitał



wszystkich obecnych oraz stwierdził quorum
władne do podejmowania prawomocnych
uchwał.

Pan Przewodniczący Rady Gminy przedstawił
porządek dzienny obrad:

Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum.

2. Przyjęcie porządku dziennego obrad.

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji.

4. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień w
podatku od nieruchomości w ramach pomocy
de minimis.

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia
zgody na nabycie na własność gminy
nieruchomości gruntowej w miejscowości
Niestum.

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu
gminy na 2009 rok.

7. Omówienie i wypracowanie stanowiska w



zakresie wyrażenia zgody na przyjęcie 5-
latków do przedszkoli w mieście Ciechanów

8. Wolne wnioski i zapytania.

9. Odpowiedzi na pytania i wnioski

10. Zamknięcie obrad.

Ad.3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował
przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji bez
wprowadzania zmian i bez czytania. Wniosek
swój uzasadnił tym, że sam osobiście zapoznał
się z treścią protokołu i odzwierciedla ona w
pełni przebieg obrad. Ponadto poinformował,
że protokół był wyłożony do wglądu w
sekretariacie Urzędu Gminy i każdy mógł się
zapoznać z jego treścią.

Rada Gminy Ciechanów jednomyślnie przyjęła
protokół z poprzedniej Sesji.



Ad.4 Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień w
podatku od nieruchomości w ramach pomocy
de minimis.

Pan Adam Olszewski przedstawił w/w projekt
uchwały.

Poinformował, że zwolnienie w podatku od
nieruchomości w ramach pomocy de minimis
dotyczy budynków i budowli
wykorzystywanych przez przedsiębiorców,
którzy prowadzą działalność w zakresie
przetwarzania skupionych i wprowadzanych
do obrotu produktów rolnych oraz produktów
innych niż rolne służących do produkcji pasz
dla drobiu i zwierząt.

Rada Gminy Ciechanów jednomyślnie przyjęła
w/w projekt uchwały.

(Uchwała w załączeniu do protokołu).



Ad.5 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia
zgody na nabycie na własność gminy
nieruchomości gruntowej w miejscowości
Niestum.

Pan Adam Olszewski przedstawił operat do
w/w projektu uchwały.

Pan Wójt poinformował, że kwota, którą
musimy zapłacić za nabycie tej nieruchomości
jest rekompensatą dla Państwa Kruszyńskich,
którzy płacili przez wiele lat podatek od tej
nieruchomości. Powiedział, że ta działka to
tak naprawdę 3 m drogi, której własność
należy w końcu uregulować.

Pani Skarbnik poinformowała, że nie
otrzymała od Pani Pawlak w/w projektu
uchwały dlatego też nie uwzględniła tej kwoty
w zmianach budżetu. Powiedziała, że nastąpi
to na sesji absolutoryjnej w kwietniu.

Rada Gminy Ciechanów jednomyślnie przyjęła
w/w projekt uchwały.



(Uchwała w załączeniu do protokołu).

Ad.6 Podjęcie uchwały w sprawie zmian
budżetu gminy na 2009 rok.

Pani Skarbnik przedstawiła zmiany w budżecie
gminy na 2009 rok. Poinformowała, że zostały
wprowadzone zmiany po stronie dochodów:

- zwiększenia w kwocie 56.076,00 zł.
Zwiększenia te dotyczą działów 758 „Różne
rozliczenia” z tytułu zwiększenia części
oświatowej subwencji ogólnej

- zmniejszenia w kwocie 80,00 zł w dziale
„Dochody od osób prawnych, od osób
fizycznych i od innych jednostek
nieposiadających osobowości prawnej oraz
wydatki związane z ich poborem.

Pani Skarbnik poinformowała o
wprowadzonych zmianach po stronie
wydatków. Zmiany te dotyczą zwiększenia w
kwocie 55.996,00 zł w dziale „Transport i
Łączność” w wysokości 15.000,00 zł, w dziale
„Administracja Publiczna” w wysokości w



dziale „Dochody od osób prawnych, od osób
fizycznych i od innych jednostek
nieposiadających osobowości prawnej oraz
wydatki związane z ich poborem” w kwocie
2.741,00 zł oraz w dziale „Oświata i
wychowanie” w wysokości 30.000,00 zł.

Poinformowała, że dochody budżetu gminy
zamykają się kwotą 24.433.614,00 zł a
wydatki kwotą 30.410.114,00 zł a budżet
gminy na 2009 rok po zmianach przedstawia
się następująco;

subwencje wynoszą 3.298.771,00 zł, dotacje
celowe wynoszą 2.008.304,00 zł, środki z
funduszy strukturalnych 11.859.905,00 zł oraz
dochody własne 7.266.634,00 zł.

Rada Gminy Ciechanów jednomyślnie przyjęła
w/w projekt uchwały.

(Uchwała w załączeniu do protokołu).



Ad.7 Omówienie i wypracowanie stanowiska w
zakresie wyrażenia zgody na przyjęcie 5-
latków do przedszkoli w mieście Ciechanów.

Pan Wójt poinformował, że rodzice zgłaszają
się do niego w sprawie przyjęcia dzieci do
przedszkoli miejskich, dlatego został podjęty
ten temat na dzisiejszej sesji by mógł
zapoznać się z opinią radnych w w/w sprawie.

Wójt przedstawił miejscowości objęte umową
z miastem na przyjęcie do rocznego
przygotowania przedszkolnego dzieci od dnia
1 września 2009 roku. Poinformował, że na
chwilę obecną dzieci 5-letnich w tych
miejscowościach jest 29. Dodatkowych
uzgodnień wymaga natomiast przyjęcie dzieci
z miejscowości Gąski, Nużewo, Nużewko, Baby.



Radny Majkowski powiedział, że trzeba się
zastanowić czy w okresie wakacyjnympowinny
korzystać z przedszkola, ponieważ wtym
czasie i tak pozostają w domu a gmina
mogłaby w ten sposób zredukować swoje
koszty.

Rada Gminy Ciechanów propozycję radnego
przyjęła stosunkiem głosów:

10 – za

5 – przeciw

Pani Honorata Nowakowska poinformowała,
że rodzice mogą składać podania do

15 kwietnia b.r. w sprawie przyjęcia dzieci do
przedszkoli na terenie miasta Ciechanów.

Radna Topczyńska powiedziała, że gmina ma
obowiązek zapewnić edukację dzieciom od 6
roku życia, natomiast dzieciom młodszym
opiekę powinni zapewnić rodzice we własnym
zakresie.



Pan Wójt powiedział, że gmina powinna
dopłacać do dzieci z terenu całej gminy w
innym razie rodzice dzieci z takich
miejscowości jak Gumowo czy Rydzewo
mogłyby czuć się oszukane. Powiedział także,
że 5-latków na terenie gminy jest ok. 60, a
gminę nie stać w tej chwili na dofinansowanie
wychowania przedszkolnego wszystkich dzieci
w tym wieku, dlatego też należy jeszcze
przedyskutować i sprecyzować tę kwestię.

Radny Murawski zaproponował aby dyskusję
dotyczącą przyjęcia 5-latków do przedszkoli w
mieście Ciechanów przełożyć na sesję w
kwietniu, ponieważ wtedy upłynie termin
składania wniosków przez rodziców i
będziemy mięli rzeczywistą liczbę dzieci,
których rodzice wyrażają chęć przyjęcia dzieci
do przedszkoli w mieście.

Rada Gminy Ciechanów jednomyślnie przyjęła
wniosek radnego.

Ad.8 Wolne wnioski i zapytania



Radny Lazarski zapytały dlaczego dzieci ze
szkoły w Gumowie nie jeżdżą na krytą
pływalnie. Poinformował także o tym, że za
wyżywienie dzieci w szkole w Gumowie

rodzice płacą 10 zł miesięcznie.

Pan Wójt odnośnie wniosków złożonych na
dofinansowanie ze środków UE powiedział, że
nie wiadomo czy w/w wnioski przeszły
wstępną selekcję. Poinformował również, że
wniosek złożony do FOGR-u dotyczący
potrójnego utwardzenia dróg nie uzyskał
akceptacji.

Ad.10 Zamknięcie obrad

Po wyczerpaniu porządku dziennego obrad
Przewodniczący Rady Gminy podziękował
wszystkim uczestnikom Sesji za przybycie i
zamknął posiedzenie.

Protokołowała
Katarzyna Borawska



Przewodniczący Rady Gminy
Eugeniusz Olszewski


